
V naši občini je v gradnji še precej 6b-
jektov iz programa drugega samoprispev-
ka, oziroma bodo nekateri objekti v krat-
kem dograjeni. .

Osnovna šola in vrtec Krim-Rudnik bo-
sta povsem dokončana v prvih mesecih
prihodnjega leta. Objekt je v glavnem
zgrajen, treba pa je še urediti okolico.
Potek tega dela je v veliki meri odvisen od
vremena, saj so projekti zunanje ureditve
že skoraj narejeni. Glede na vse, kar je
treba še urediti, objekti verjetno ne bodo
dani v uporabo pred prihodnjim poletjem
oziroma bodo nared do začetka prihodnje-
ga šolskega leta.

Tudi osnovna šola Škofljica ne bo do-
grajena pred prihodnjim poletjem. Objekt
je pred III. gradbeno fazo, za manjšo za-
mudo pa nosijo krivdo dodatna zemeljska
dela.

Kljub številnim težavam z zemljiščem,
na kateretn stoji novi vrtec v Rožni dolini,

Kako poteka
gradnja objektov?
poteka delo brez teža težav in zastojev.
Predvidevajo, da bo mogoče vrtec dati v
uporabo že januarja prihodnje leto, ven-
dar brez hortikulture okrog objekta.

Najtrši oreh drugega samoprispevka je
bil trnovski vrtec oziroma zemljišče, na
katerem naj bi po prvotnem načrtu stal.
Ker z lastnikom nikakor ni bilo mogoče
najti skupnega jezika, pogoji, ki jih je
pOstavljal pa so bili prezahtevni za skro-
men žep samoprispevka, je bilo treba najti
novo lokacijo. Na novem zemljišču bo za-
pletov občutno manj, zato bodo vrtce lah-
ko končno Ie začeli graditi - predvidoma v
prvi polovici prihodnjega leta.

Veliko težav je bilo tudi s prizidkom-
telovadnico v Velikih Laščah, saj je izvaja-
lec gradbenih del napravil precej napak,
nato pa je šla delovna organizacija v ste-
čaj, novega izvajalca oziroma »popravljal-
ca« napak pa je težko dobiti.
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